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Verslag ALV TZC Vahalis 1 november 2023  
 
De vergadering begint met het doornemen van het verslag annex nieuwsbrief van de vorige ALV. Een 
van de leden mist hierbij het punt dat destijds was gemaakt over de startgelden voor bepaalde 
wedstrijden die hoger werden doorberekend aan de zwemmers. Het verschil hiervan kwam in een 
apart ‘potje’ dat door de toenmalige zwemcommissie beheerd werd. Hier werden clubkleding, 
cadeaus voor vrijwilligers en uitjes voor de leden van betaald. Het geld van dit potje is overgedragen 
aan de penningmeester van TZC Vahalis en het startgeld voor deze wedstrijden is nu gelijk aan de 
startgelden die aan de KNZB worden betaald.  
 
Verder stond er een fout in het verslag omtrent de kascommissie. De heer Hans van Berkel heeft het 
bestuur geen decharge gegeven, alleen de financiële stukken gecontroleerd.  
 
Ook miste er nieuws over de waterpolo in de nieuwsbrief. Hier was meerdere malen om gevraagd, 
maar helaas te laat aangeleverd. In het vervolg kunnen we Marijke om nieuws voor de nieuwsbrief 
vragen. 
 
Het volgende agendapunt was de begroting en daarbij de verhoging van de contributie. De 
penningmeester legde uit dat de badhuur flink omhoog is gegaan (indexering van ongeveer 10%). 
Daarnaast was het verschil tussen 1of 2 keer per week trainen, of 3 of 4 keer per week trainen voor 
de zwemmers te klein. Vaker trainen, betekent meer badhuur, en dus zullen de zwemmers die meer 
trainen, ook meer contributie moeten betalen. Er was wel een wijziging voorgesteld voor de nieuwe 
indeling van de ABC groep. Deze wijziging zal de penningmeester verwerken in de nieuwe 
contributie.  
Ook met de verhoogde contributie, zal er wat badhuur betreft voor de zwemmers nog wat verlies 
geleden worden, maar om dit recht te trekken, zou de contributie te veel omhoog gaan. 
Desalniettemin is TZC Vahalis nog steeds één van goedkoopste zwemverenigingen van de omgeving.  
Voor de waterpolo komt de contributieverhoging wel positief uit.  
 
Er werd gevraagd of het bestuur aan de gemeente heeft gevraagd of er afspraken zijn over de 
badhuur. Voor zover het bestuur weet, zijn die er niet. Wel heeft de sportfederatie Tiel vorig een 
forse huurverhoging van Optisport tegengehouden.  
Het bestuur zal nog nagaan of we met de gemeente in gesprek kunnen gaan over afspraken omtrent 
badhuur en verhogingen of indexeringen. Wellicht zijn er via de gemeente sponsorgelden of iets 
dergelijks te regelen. Het bestuur heeft wel aangegeven dat er bij Optisport geen 
onderhandelingsruimte is.  
 
Verdere opmerkingen over de begroting hadden betrekking op het feit dat er te weinig is begroot 
voor activiteiten voor de waterpolo. Kick gaf aan dat het geld van de grote clubactie eventuele 
tekorten kan aanvullen.  
 
Ook zijn er geen sponsoren in de begroting meegenomen. Dit kwam door het feit dat de meeste 
sponsoractie eenmalig waren, en er dus geen structurele sponsorgelden binnenkomen. De vacature 
voor “Aanspreekpunt Sponsoren”  staat nog open.  
 
De stemming voor de nieuwe begroting inclusief de contributieverhoging is unaniem voor. 
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Kleine suggesties die tussendoor ter sprake kwamen waren: 
• Van Pascal: Waterpolo (jeugd) mee laten trainen met de zwemmers. Of een gezamenlijke 
basisgroep. Of eventueel om de week 1x zwemmen, 2x waterpolo en andere week 2x zwemmen en 
1x waterpolo. Hierdoor zullen waterpolospelers betere zwemtechniek ontwikkelen. 
• Van Ayla: clubkleding onderbrengen bij een grote sportwebshop. Zwemmers kunnen dan zelf 
daar hun kleding bestellen, een deel van de winst is voor Vahalis en een deel voor de webshop. 
Voordeel voor Vahalis is dat er geen clubkleding geregeld hoeft te worden. Voordeel voor de 
zwemmer is dat ze kleding kunnen bestellen wanneer dat nodig is, en waarschijnlijk korting 
ontvangen op overige producten uit die webshop.  
 
Het volgende agendapunt ‘vrijwilligers’ c.q. Vahalis vooruit! is een pijnpunt voor het bestuur. Het is 
niet gelukt om een werkgroep op te stellen die vrijwilligers kan werven. Het bestuur heeft de hulp 
van Rob Hagort voorlopig stopgezet. Fré oppert dat er in het verleden één persoon was die 
vrijwilligers wierf, en dat dat goed werkte. Zo’n persoon zouden we weer moeten hebben. Het 
bestuur is het daarmee eens, maar wie kan die positie vervullen? Deze persoon kan dan ook 
activiteiten voor de vrijwilligers organiseren.  
 
Er wordt gevraagd of er een lijst met vrijwilligers is en of er een lijst met openstaande vacatures is. 
Beide zijn bij het bestuur aanwezig, en kunnen gedeeld worden met de leden. Daarnaast is het de 
bedoeling dat openstaande vacatures op de nieuwe website vermeld worden. De penningmeester 
geeft aan dat openstaande vacatures ook per seizoen vervuld kunnen worden, zodat het geen 
langdurige taken zijn. Ook kunnen grote vacatures onderverdeeld worden in kleine taken.  
Het nieuwe inschrijfformulier heeft wel al nieuwe reacties gegeven. Het bestuur bekijkt hoe deze 
vrijwilligerstaken ondergebracht kunnen worden.  
 
Tijdens de rondvraag komen de volgende onderwerpen ter sprake: 
• Tijdens de trainingen is er niet altijd een EHBO’er of een BHV’er aanwezig. De jongere 
trainers zouden graag een cursus willen volgen. Het bestuur gaat kijken of er een algemene cursus 
georganiseerd kan worden.  
• De bar is tijdens wedstrijden gesloten. Kan er personeel van Optisport ingeschakeld worden, 
of kan Vahalis zelf ‘bardienst’ draaien? Na de vergadering gaf de secretaris aan dat er bericht van 
Optisport was gekomen dat er nieuw personeel aan is genomen dat tijdens wedstrijden achter de bar 
kan staan.  
 
Verslag Waterpolo 
 
Jeugd 
Na de vorige ALV hebben we enkele ouders bereid gevonden een actieve rol in te nemen voor de 
coördinatie bij de jeugd.Maaike is ingestapt als algemeen aanspreekpunt en Mirte, Marijke en Pascal 
voor elk een jeugdafdeling. 
 
Het seizoen vorig jaar sloten we af met een puzzel voor de inschrijving. Het besluit viel om zonder 
Culemborg het seizoen in te stappen. Dat hield wel in dat we geen competitie voor de C-jeugd 
hebben. 
 
Samen hebben we een mooie stap gemaakt in de voorbereiding, ondanks dat Maaike uitgestapt is 
doordat haar kinderen elders zijn gaan zwemmen. We hebben een basis om zaken te regelen en 
organiseren en dat is super fijn. 
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Vanuit andere ouders bij de jeugd kwam het verzoek om kleding bij de wedstrijden. Het een plek 
geven van sponsoren en daarmee clubkleding bestellen is geboren. We hebben inmiddels mooie 
(zwem)kleding weten aan te schaffen zonder eigen bijdrage. Dit is bruikleen en bestemd voor de 
wedstrijdbeoefenaars. Sponsoren hartelijk bedankt. 
 
We zien dat de samenwerking tussen wedstrijdzwemmen en waterpolo steeds beter wordt. Mooi 
resultaat is het delen van het badwater op de donderdag. Wisselend het doelgroepenbad en het 
wedstrijdbad ter beschikking hebben, is een mooie zet die heel positief uitpakt. 
 
De jeugd groeit en dat is super positief. Het geeft ook enkele uitdagingen die zijn benoemd in de ALV.  
De voornaamste is trainers. De senioren springen bij waar nodig, maar we hebben behoefte aan 
enkele ouders die toezicht willen houden en af en toe de trainer willen ondersteunen. Dit verhoogt 
de veiligheid in het water en de kwaliteit van de training. Daarnaast geeft het meer zekerheid als een 
trainer niet kan. Daarnaast hebben we als vereniging een veilige omgeving in de kleedruimten te 
borgen. Ook hier zijn ouders van harte welkom om een oog/oor in het zeil te houden. 
 
Ben je bereid om een bijdrage te leveren omdat je toch in het zwembad bent? Stap erin. We horen 
het graag.  
 
Mocht je bereid zijn om je talent als regelneef tot uitng te brengen, dan zoeken we nog 
ondersteuning voor de coördinatie. We zien dat het heel goed draait momenteel en dat we samen 
met jou passende taken gaan vinden. 
 
Senioren 
De senioren hebben ook met hulp van sponsoren nieuwe (zwem)kleding kunnen aanschaffen 
alsmede nieuwe caps. Hier was nog een kleine eigen bijdrage voor nodig, maar met hulp van de 
sponsoren hebben we een mooie nieuw set bij elkaar. Op verzoek zijn ook enkele tassen aangeschaft 
door de leden zelf. Op deze manier hebben de nieuwe leden ook passende kleding. Dat kwam mooi 
uit want er zijn behoorlijk wat nieuwe leden aangesloten bij de senioren. 
 
Bij Heren 2 zijn naast nieuwe leden ook de eerste jeugdleden doorgestroomd. Roef laat zich van zijn 
beste kant zien en dat gaat hartstikke leuk. 
 
Bij Heren 1 maken de nieuwe leden een verschil in de wedstrijden en in de trainingen. Wedstrijden 
worden gewonnen en er is weer nieuwe energie in het team. Mooi om te zien. 
 
We kijken met veel vertrouwen naar het nieuwe seizoen. Graag zien we leden en ouders nog wat 
actiever om de club te laten draaien. Er is veel te doen, maar met vele schouders is het behapbaar. 
De club groeit en om dat vol te houden hebben we cruciale rollen in te vullen zoals scheidsrechters, 
trainers en bestuursleden. 
 
Verslag Wedstrijdzwemmen 
Nieuwe zwemcommissie 
Sinds de vorige ALV bestaat de zwemcommissie uit: 
 
• Voorzitter / lid hoofdbestuur  Alexandra 
• Secretaris / ledenadministratie  (Isabel) 
• Algemeen lid – zwemtrainer  Naomi (+ Ayla) 
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• Algemeen lid – wedstrijdzwemmer Ayla (+ Naomi) 
• Algemeen lid – overig   - 
 
We zijn nog op zoek naar een zwemcommissie-lid uit de gelederen van betrokken ouders of 
masters/recreanten. 
 
Aanvulling wedstrijdsecretariaat 
Sinds aanvang van dit seizoen is het wedstrijdsecretariaat uitgebreid met twee personen, waardoor 
ze nu bestaat uit Joke Zuijderwijk, Patrick Hage en Luuk Giesbers. 
 
Leden en trainingen 
ABC-groep 
Deze groep, bestaande uit de Minioren en minder ervaren of net beginnende Junioren telt 
momenteel 29 zwemmers in de leeftijd van 6 – 15 jaar. Dit is een klein plusje in vergelijking met het 
aantal aan het begin van dit seizoen (26). 
Zij kunnen doordeweeks 2× drie kwartier trainen en op de zaterdagochtend 1 uur. 
Nieuw per ingang van dit seizoen is dat de ABC-groep om de donderdag in het doelgroepenbad 
traint. Daardoor kunnen zwemonderdelen (“skills”) aan bod komen die in het wedstrijdbad minder 
makkelijk te oefenen zijn. Het is soms nog een beetje zoeken naar de juiste indeling van het 
badwater in dit bad, maar de meerwaarde is inmiddels wel duidelijk. 
 
DE-groep 
Deze groep, met meer gevorderde Junioren en de Jeugd en Senioren, bestaat momenteel uit 32 
zwemmers in de leeftijd van 11 – 27 jaar. Een plus van vijf vergeleken met het begin van het seizoen. 
De DE-groep traint in totaal 5½ uur per week, verdeeld over drie avonden en twee ochtenden. Op de 
dinsdagavond wordt het bad gedeeld met de Masters en Recreanten en is er geen specifieke 
zwemtrainer aanwezig. Er wordt minder van alle trainingsmogelijkheden gebruik gemaakt dan de 
trainers zouden willen. 
 
Masters & Recreanten 
Sinds aanvang van het huidige seizoen zijn er netto alweer 4 nieuwe leden aangehaakt bij deze groep 
zwemmers; de leeftijd in deze groep loopt van 26 – 73 jaar. Zij kunnen op twee avonden in de week 
te water voor een work-out van drie kwartier. Op de dinsdag worden zij vergezeld door de DE-groep. 
Een deel van deze zwemmers krijgt op de donderdagavond training van ervaren zwemtrainers, de 
rest zwemt z’n eigen trainingsset. 
 
Wedstrijden 
De eerste vier wedstrijden zijn alweer gezwommen. Voor het huidige seizoen staan er in totaal meer 
dan 30 wedstrijddagen op het programma. Van vriendschappelijke Voortgangswedstrijden voor de 
Minioren tot de Gelderse Kampioenschappen: voor elke wedstrijdzwemmer is er dit seizoen weer 
iets te halen. 
TZC Vahalis levert voor deze wedstrijden zo’n 3 – 5 officials per wedstrijd; met de 3 – 4 coaches en 
begeleiding per wedstrijd vormen zij een vrijwilligersploeg van 6 – 9 benodigde personen per 
wedstrijd. 
 
Overige activiteiten 
De zwemcommissie heeft voor dit seizoen veel ideeën en plannen voor de zwemafdeling: 



 

Aangesloten bij De K.N.Z.B Opgericht 1 September 1979  
www.vahalis.nl 

• Dag van de zwemsport i.s.m. waterpolo, reddingsbrigade en Optisport  
• Sinterklaasfeest ABC- en DE-groep  
• Lange baan trainingen i.s.m. ZV Olympia 
• DE-groepsuitje  
• Oliebollentoernooi i.s.m. waterpolo-afdeling 
• Vriendjes- en vriendinnetjeszwemmen 
• Vrijwilligersuitje 
• Paaseieren zoeken 
• Schaatsuitje / sportdag 
• Seizoensafsluiting ABC-groep 
• Open water-zwemmen / seizoensafsluiting DE-groep 
 
Een aantal van deze activiteiten staat helaas op losse schroeven als er niet meer vrijwilligers opstaan 
om hun steentje bij te dragen aan het organiseren en invullen van deze - door de zwemmers altijd 
zeer gewaardeerde - activiteiten. We kunnen nieuwe vrijwilligers niet uit de hoge hoed toveren en 
doen dus een dringend beroep op leden en ouders (grootouders, ooms, tantes, ...) om te helpen de 
vereniging bruisend en gezellig te houden. Want het cluppie dat nu (te vaak) alles op zich neemt is te 
klein voor alle taken die er bij onze afdeling wedstrijdzwemmen komen kijken. 
 
De volgende vacatures staan momenteel open: 

 
 
Wat de afdeling wedstrijdzwemmen heel goed kan gebruiken is: 
• nieuwe leden; 
• betrokkenheid van de huidige leden én hun ouders; 
• donateurs. 
 
Hopelijk kunnen we in het kader hiervan op de volgende ALV een boel mooi nieuws met de 
vergadering delen. 
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